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EGYSZERŒSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közmœvelődési Ifjúsági és Sport Bizottsága 2011. 
június 21-én 14 órakor megtartott üléséről 

A Bizottság az ülés kezdetén rövid munkalátogatást tartott a Kolozsvári utcai sportpályán. A 
munkalátogatáson részt vettek Varga László, Fekete Péter, Barabás József, Kosáry János, Bodnár 
Lajos, Cserniczky Tamás, Jámbor Imre, Csizmadia György, Gálosi Zita. 
A munkalátogatás alkalmával megvizsgálták a kerítés állapotát, szó esett a sportpálya 
nyitvatartásáról, a bojlerjavítás szükségességéről. 
(A munkalátogatás során felmerült kérésekről, kérdésekről, további intézni valókról a 
Városüzemeltetési és Beruházási Osztályon külön emlékeztető készül, amelynek tartalmáról a 
Bizottság a következő ülésén tárgyalni kíván.) 

 
Jelen vannak:  Varga László a bizottság elnöke 

Fekete Péter bizottsági tag 10. napirendi pontig 
Barabás József bizottsági tag  
Kosáry János bizottsági tag 
Bodnár Lajos bizottsági tag 
dr. Kovács András jegyző 
Mester László kommunikációs tanácsadó 
Jámbor Imre Faluház, igazgató 
Cserniczky Tamás Viadukt SE, elnök az 1. napirendi pontnál 
Zsichla Gergely Titkárság, jegyzőkönyvvezető 

 

Varga László a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy a bizottság 
határozatképes 5 jelenlévő taggal. A Bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi napirendet fogadta el: 

Napirend 
1) Biatorbágy Város Sportkoncepció felülvizsgálatának megindításáról 
2) Biatorbágy Város Közmœvelődési koncepció felülvizsgálatának megindításáról 
3) Rovásírásos helységnévtáblák kihelyezéséről 
4) A gyermeknapi rendezvény értékeléséről 
5) A Trianoni-megemlékezés értékeléséről 
6) Az augusztus 20-i Szent István napi ünnepség előkészítése 
7) A „Dévai Gyula Közmœvelődési Díj” adományozásáról (zárt ülés) 
8) Az Agárdi Pop Strand felajánlásáról 
9) A Faluház kávézóval összefüggő kérdésekről 
10) Chemez István, Ébner Tibor, Varga Ferenc játszótéri szoborfelajánlásáról 
11) Népmœvelők napja előkészítése 
12) Kulturális Örökség Napja - 1000 magyar ház - rendezvénysorozatról 
13) Az Orsós Magnó Múzeum elhelyezéséről 
14) Az Abonyi Lajos Múzeumi Alapítvány kérelméről 
15) Játszótéri felújítások értékelése (Bodnár Lajos kérésére)
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1) Biatorbágy Város Sportkoncepció felülvizsgálatának megindításáról 
A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) döntött, hogy 
megkezdi Biatorbágy Város Önkormányzata Sportkoncepciójának felülvizsgálatát. A 
bizottság tagjai és a delegáltak megteszik/megtehetik javaslataikat megvitatására. A 
Bizottság a koncepció felülvizsgálatával kapcsolatban munkaközi megbeszélést tart 2011. 
július 5. (kedd) 16.30 órakor, munkaterven kívüli bizottsági ülés keretében. 

2) Biatorbágy Város Közművelődési koncepció felülvizsgálatának megindításáról 
A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) döntött, hogy 
megkezdi Biatorbágy Város Önkormányzata Közmœvelődési és közgyœjteményi 
koncepciójának felülvizsgálatát. A bizottság tagjai és a delegáltak megteszik/megtehetik 
javaslataikat megvitatására. A Bizottság a koncepció felülvizsgálatával kapcsolatban 
munkaközi megbeszélést tart 2011. augusztus 16-án (kedd) 16.30 órakor, munkaterven 
kívüli bizottsági ülés keretében. 

3) Rovásírásos helységnévtáblák kihelyezéséről 
A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolja, hogy a 
napirendhez melléklet megvalósítási terv alapján készüljenek el az új helységnév- és 
köszöntőtáblák, amelyek kihelyezésére 2011. szeptember 17-én a Kulturális 
Örökségvédelem Napján kerüljön sor, a város lakói, közösségei bevonásával. 
Tekintettel arra, hogy a táblák elkészítése közadakozásból valósul meg, az erre való 
lakossági és vállalkozói mozgósító propaganda megindítása mielőbb szükséges.  Ennek 
érdekében a bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, hogy 
a következő testületi ülésig a Pénzügyi osztály foglaljon állást a helységnévtáblák 
elkészítésére felajánlható összegek gyœjtésére szolgáló befogadó bankszámlaszámra. 

4) A gyermeknapi rendezvény értékeléséről 
Bodnár Lajos kifogásolta, hogy a rendezvény helyszínén a gyep minősége nem volt megfelelő 
(a kaszálás magassága, el nem szállított lekaszált fœ). 
Varga László a bizottság elnöke kéri a hivatalt, hogy a továbbiakban a rendezvények előtt a 
helyszínekre fokozott figyelmet fordítson. 
A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta Jámbor 
Imre szóbeli értékelését a gyermeknapi rendezvényről.  

5) A Trianoni-megemlékezés értékeléséről 
A Bizottság megtárgyalta a napirendet. Összegezte a tapasztalatokat. A téma nem igényelt, 
így arról nem is született külön döntés. 

6) Az augusztus 20-i Szent István napi ünnepség előkészítése 
A Bizottság megtárgyalta a napirendet. Jámbor Imre röviden összefoglalta az ünnepséggel 
kapcsolatos várható programokat. A bizottság 2011. július 5. 8.00 óráig várja az augusztus 
20-i rendezvény lebonyolítására vonatkozó kéréseket, javaslatokat. Azt követően az 
ünnepség lebonyolításáért felelős Faluház véglegesíti a programot, utólagos „ötletelésre” 
nem lesz lehetőség. A téma nem igényelt, így arról nem is született külön döntés. 

7) Az Agárdi Pop Strand felajánlásáról 
A bizottság 5 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem támogatja az 
Agárdi Pop Strand felajánlását. 
A bizottság 4 igen 1 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
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támogatja Varga László javaslatát, miszerint ha a testület rendelkezik a felajánlásban 
feltüntetett összeggel, azt célirányosan a biatorbágyi rendezvényekre színesítésére, 
elsősorban az ifjúsági korosztály részére szervezett/szervezendő programra költse. 

8) A Faluház kávézóval összefüggő kérdésekről 
A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta a Faluház 
igazgatójának beszámolóját a faluházi kávézó nyári – az előzetes tervhez képest felülvizsgált 
– nyitva tartásával kapcsolatban és kéri, hogy a jövő évi nyári szünet tervezésekor – előzetes 
igényfelmérést követően – a Faluház mœködése jobban igazodjon a lakosság igényeihez. 

9) Chemez István, Ébner Tibor, Varga Ferenc játszótéri szoborfelajánlásáról 
A bizottság megköszöni Chemez Istvánnak, Ébner Tibornak, Varga Ferencnek a szobor 
felajánlását. A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a jövő évi költségvetés terhére legyen biztosítva a szobor felajánláshoz 
tartozó járulékos összegek. 

10) Népművelők napja előkészítése 
A Bizottság megtárgyalta a napirendet. Összegezte a tapasztalatokat. Az ünnepség 
időpontjának augusztus 26. (péntek) 16.00 órát javasolja. (*) 

11) Kulturális Örökség Napja - 1000 magyar ház – rendezvénysorozatról 
A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a 
rendezvényen való részvételt. Javasolja, hogy Biatorbágy a Szily-kastély bemutatásával 
csatlakozzon a kezdeményezéshez, amennyiben a szervezőkkel való előzetes konzultációt 
követően erre lehetőség nyílik. A rendezvénysorozat jelentkezési határideje: július 15.  

13) Az Orsós Magnó Múzeum elhelyezéséről 
Tekintettel arra, hogy a megkeresésben szereplő Szily-kastély hasznosításával kapcsolatos 
koncepció kidolgozása előrehaladott állapotban van, amely alapján a képviselő-testület a 
kastély rehabilitációjának kíván nekikezdeni, jelenleg bármilyen külön részfejlesztés, 
részhasznosítás értelmetlen és gazdaságtalan lenne. Így a Bizottság javasolja, hogy a 
múzeum befogadására irányuló kérelemre a képviselő-testület egyelőre nemleges választ 
adjon. 

14)  Az Abonyi Lajos Múzeumi Alapítvány kérelméről 
Tekintettel arra, hogy a megkeresésben szereplő Szily-kastély hasznosításával kapcsolatos 
koncepció kidolgozása előrehaladott állapotban van, amely alapján a képviselő-testület a 
kastély rehabilitációjának kíván nekikezdeni, jelenleg bármilyen külön részfejlesztés, 
részhasznosítás értelmetlen és gazdaságtalan lenne. Így a Bizottság javasolja, hogy a 
múzeum befogadására irányuló kérelemre a képviselő-testület egyelőre nemleges választ 
adjon. A Szily-kastély hasznosítási koncepciójának kidolgozását követően a téma kerüljön 
újra a bizottság elé. 

15) Játszótéri felújítások értékelése 
A Bizottság megtárgyalta a napirendet. Összegezte a tapasztalatokat. A téma nem igényelt, 
így arról nem is született külön döntés. 
 
(*) A Faluháztól az ülést követő napon érkezett kérésre az ünnepség időpontjául – tekintettel arra, 
hogy a könyvtár pénteken este 7-ig tart nyitva, ellenben szerdánként szünnapot tart, így a 
könyvtárosok azokon a napokon érnek rá délután – az eredetileg tervezett helyett augusztus 24. 
(szerda) 16.00 órát javaslom. 
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Varga László a bizottság ülést 18:25-kor bezárta 

Biatorbágy, 2011. június 24. 

Varga László 
bizottsági elnök 


